
استعلام از بازرسی کل کشور درباره 
انتقال گل محمدی به پرسپولیس

رئیس هیات مدیره و سرپرس��ت باشگاه فرهنگی- 
ورزش��ی پرس��پولیس گفت: باش��گاه پرس��پولیس از 
 ب��اب ماهیت و کلیت توافق صورت گرفته با باش��گاه

ش��هر خودرو، خود را متعهد می داند ولی صورتجلسه 
تنظیم ش��ده، طبق اساسنامه ایراد شکلی داشت که از 
بازرسی کل کشور استعلام گرفتیم. به گزارش ایسنا، 
مهدی رسول پناه، رئیس هیات مدیره و سرپرست باشگاه 
فرهنگی- ورزش��ی پرسپولیس در ارتباط با قرارداد با 
یحیی گل محمدی و دستیاران او و تفاهمنامه با باشگاه 
شهرخودرو اظهار کرد: به نظر می رسد از مساله ای که 
مطرح ش��د برداش��ت دقیقی نشده اس��ت. قبل از هر 
چیز باید بر حس��ن نیت باشگاه شهر خودرو در نحوه 
و ش��رایط انتقال آقای یحیی گل محمدی و دستیاران 
ایش��ان به پرسپولیس تاکید کنم و از مدیریت باشگاه 
شهر خودرو هم کمال تش��کر را داریم. وی ادامه داد: 
آنچه مورد اش��اره ما بود، این اس��ت که در اساسنامه 
ش��رکت پرسپولیس نحوه تنظیم اسناد تعهدآور برای 
باش��گاه، تعریف و مشخص شده است. توافق با باشگاه 
شهر خودرو جهت این انتقال، جزو چنین اسنادی است 
و طبق اساسنامه تعیین شده است که اسناد تعهدآور 
چگونه صادر می شود و به امضای چه کسانی می رسد. 
باشگاه پرسپولیس از باب ماهیت و کلیت توافق صورت 
گرفته با باشگاه شهرخودرو خود را متعهد می داند ولی 
به صورتجلس��ه تنظیم شده از نظر شکلی و امضاهای 
مندرج، ایراد وارد ش��ده اس��ت. رس��ول پناه در پایان 
خاطرنشان کرد: با توجه به اینکه صورتجلسه تنظیمی، 
از نظر شکلی و ذی حسابی باشگاه دچار ایراد بود، در این 
ارتباط از سازمان بازرسی کل کشور استعلام گرفته ایم. 

فرهادی زاد: بانوان ورزشکار ایران
در سطح بین المللی الگو هستند

مع��اون بانوان وزارت ورزش و جوانان می گوید در حال 
حاضر ورزش��کاران ایرانی با پوش��ش اسلامی در میادین 
بین المللی تبدیل به یک الگو شده اند و در این زمینه موفق 
عمل کرده اند. مهین فرهادی زاد در جلسه با نواب رئیس 
فدراسیون ها، نقش ورزشکاران زن ایران را در الگوسازی مهم 
برشمرد و گفت: ورزش عرصه ای است که در بخش بانوان 
کارهای بسیار عمیقی برای شناساندن انقلاب اسلامی آن 
هم در میادین بین المللی انجام داده است. زنان جمهوری 
اس��لامی ایران به عنوان نماینده زنان جهان اس��لام تمام 
تلاش خود را برای حضور در رویدادهای مهم بین المللی 
ورزشی با پوشش اسلامی کرده اند که در نهایت همه این 
تلاش ها موفقیت آمیز بوده است. او با بیان اینکه در حال 
حاضر ورزش��کاران ایرانی با پوش��ش اسلامی در میادین 
بین المللی تبدیل به یک الگو شده اند و در این زمینه موفق 
عمل کرده اند، یکی از اقدامات الگو سازی زنان ایرانی را فتح 
سکوهای قهرمانی در رقابت های مهم بین المللی دانست که 
باعث به اهتزاز درآمدن پرچم ایران شده است. معاون بانوان 
وزارت ورزش موفقیت بانوان را در همه حوزه ها دانست و 
گفت: بانوان ورزشکار ایرانی در حوزه های مدیریتی، داوری 
و مربیگری نیز خوش درخشیده اند به گونه ای که آنها در 
خارج از ایران با پوشش اسلامی فعالیت های حرفه ای خود را 
پیگیری می کنند. فرهادی زاد بیان کرد: موفقیت های کسب 
ش��ده در حوزه ورزش زنان با حفظ تمام شعائر اخلاقی و 
دینی، پس از پیروزی انقلاب اس��لامی ایران شکل گرفته 
است که از آن می توان به عنوان دستاوردی بزرگ نام برد. 

جواب تست کرونای دیاباته
 مشخص شد

با منفی شدن تست کرونای شیخ دیاباته، این بازیکن 
اهل مالی آماده تمرین با تیم فوتبال اس��تقلال است. 
شنبه تس��ت آنتی  بادی و PCR از دیاباته گرفته شد 
که قرار بر این ش��د بعد از مش��خص شدن نتیجه این 
تست، حضور این بازیکن در تمرین استقلال معلوم شود. 
دوشنبه با منفی اعلام شدن تست کرونای این بازیکن، 
دیاباته مش��کلی برای حضور در تمرین تیم استقلال 
 ن��دارد و می تواند ب��ه جمع آبی پوش��ان در تمرینات

 بپیوندد. 

کاوه رضایی از کلوب بروژ می رود؟ 

یک رسانه بلژیکی اعلام کرد کلوب بروژ بزودی اطلاعات 
مهمی درباره شرایط کاوه رضایی، مهاجم ایرانی اش منتشر 
می کند. به گزارش فوتبال 24 بلژیک، کلوب بروژ همچنان 
تیم اصلی کاوه رضایی است؛ مهاجم ایرانی که فصل گذشته 
به صورت قرضی با پیراهن تیم شارلوا به میدان رفت. شارلوا 
می خواهد رضایی را بدون پرداخت پول همچنان به صورت 
قرضی در اختیار داشته باشد اما کلوب بروژ تصمیم به فروش 
او گرفته است. عقب نشینی شارلوا از خرید قطعی کاوه رضایی 
باعث می شود موقعیت برای خرید این مهاجم توسط باشگاه 
آنتورپ هموارتر شود. کاوه رضایی پیشنهادهایی نیز از دیگر 
تیم های اروپایی )نانت فرانسه( دریافت کرده است. طبق اعلام 
این سایت بزودی کلوب بروژ اطلاعات مهمی درباره انتقال 

کاوه رضایی منتشر خواهد کرد. 

اخبار

ورزشی

یک رسانه قطری از احتمال کنار گذاشته شدن باشگاه های 
بدهکار از فصل آینده لیگ قهرمانان آس��یا خبر داد و نوشت 
که مجوز حرفه ای سازی این باشگاه ها لغو می شود. در گزارش 
روزنامه الوطن آمده اس��ت: بس��یاری از باش��گاه های منطقه 
مش��کلات مالی متعددی با بازیکنان و مربی��ان درباره انجام 
تعهدات خود دارند که موجب مراجعه طرف های زیان دیده به 
فدراسیون جهانی فوتبال و شکایت از باشگاه مورد نظر جهت 
دریافت حقوق و مطالبات ش��ان شده است. این مشکل البته 
پیش از بحران کرونا هم وجود داشت اما شرایط موجود و توقف 
درآمدزایی باشگاه ها موجب تشدید مشکلات مالی آنها شده 
و مورد اعتراض اکثر باش��گاه های منطقه است. انتظار می رود 
بسیاری از باشگاه ها در این مقطع دچار بحران های گسترده مالی 

و مشکلات متعدد با بازیکنان 
شوند و در نهایت فیفا با ورود 
به موضوع، تصمیماتی در این 
 باره اتخاذ کند. در همین حال 
فدراس��یون فوتب��ال قطر با 
اتخاذ تدابیر مناسب در این 
زمینه پیشقدم بوده و با انجام 
اقدامات لازم وضعیت تعامل 
باشگاه ها با بازیکنان و مربیان 
را مش��خص کرده به طوری 

که بر خلاف سایر کشورهای منطقه باشگاه های قطری در این 
زمینه دچار مش��کل نخواهند بود. الوطن در ادامه می نویسد: 

گسترش مشکلات و بحران 
مالی باش��گاه های آس��یایی 
موجب ش��ده کنفدراسیون 
فوتبال آس��یا تصمیم بگیرد 
هر باشگاهی که از سوی فیفا 
در پرونده های مالی محکوم 
ش��ده یا جریمه ش��ود را از 
حض��ور در رقابت های لیگ 
قهرمانان آسیا محروم کند. 
این محرومیت شامل صدور 
احکام حاصل از ش��کایت بازیکنان و مربیان یا باش��گاه ها در 
زمین��ه عدم پرداخت مطالبات یا تاخی��ر در پرداخت خواهد 

شد. بر اساس اعلام یکی از منابع در کنفدراسیون فوتبال آسیا 
حتی در صورت صدور مجوز حرفه ای نیز امکان لغو مجوز در 
این شرایط وجود دارد. AFC از زیان دیدگان درخواست کرده 
ادعای خود درباره مطالبات همچنین اعلام شکایت به فیفا را 
قبل از ش��روع مسابقات آسیایی به کنفدراسیون ارسال کنند 
تا در این  باره تصمیم گیری شود. حتی زیان دیدگان می توانند 
پیش از ش��کایت به فیفا ادعای خود را به AFC اعلام کنند، 
چرا که کنفدراسیون تلاش می کند موضوع شکایات مالی در 
بین طرفین دعوی را در کوتاه ترین زمان حل و فصل کند. بر این 
اساس محرومیت باشگاه ها از دریافت مجوز حرفه ای تنها مانع 
حضور در رقابت های قاره ای نخواهد شد، بلکه می تواند آنها را 

از حضور در مسابقات داخلی هم محروم کند.

لغو مجوز حرفه ای سازی و حذف باشگاه های بدهکار

ونده های مالی سختگیری AFC در قبال پر

آذری: ایرادهای فیفا به اساسنامه فدراسیون بیش از ۸۰ مورد است
سعید آذری، عضو مجمع فدراسیون فوتبال درباره ایرادهای فیفا به پیش نویس اساسنامه این فدراسیون که گفته می شود حدود ۸۰ مورد 
است، گفت: ایرادها بیش از ۸۰ مورد است. من به عنوان یک فرد بی سواد در تاریخ 2۹ بهمن توانستم ۳۰ ایراد از اساسنامه پیدا کنم اما 
اعضای کمیته حقوقی فیفا که در کارشان خبره و تیزبین هستند، بیش از ۸۰ مورد را پیدا کردند. 

علیرضا هنرمنش: برخی مدعیان تیم ملی 
کش��تی فرنگی با توجه به حواش��ی ارنج 
تیم اعزامی به رقابت های جهانی سال گذشته، امید فراوانی به 
اجرای دقیق چرخه انتخابی در سال جاری دارند. اواسط سال 
گذش��ته و پیش از اعزام تیم  ملی کشتی فرنگی به رقابت های 
جهانی 2۰۱۹ قزاقستان بود که برخی فرنگی کاران اردونشین 
به نشانه قهر و اعتراض به تصمیم کادر فنی، اردوی تیم ملی را 
ترک کردند. این فرنگی کاران معتقد بودند نحوه انتخاب برخی 
ملی پوشان برای حضور در رقابت های جهانی، به جای عبور از 
فیلتر رقابت های انتخابی، با انتصاب و نظر شخصی سرمربی تیم 
ملی صورت گرفته و به هیچ عنوان عادلانه و منطقی نیس��ت. 
گویا ترکیب مورد نظر کادر فنی تیم ملی کشتی فرنگی برای 
حضور در رقابت های جهانی 2۰۱۹ قزاقس��تان از مد ت ها قبل 

از پایان آخرین اردو، تدوین و به فدراس��یون اعلام شده بود اما 
فرنگی کاران مذکور، همچنان به امید ملی پوش شدن، با انگیزه 
و تلاش مضاعف در خانه کشتی مشغول تمرین بودند و چشم 
به برگزاری رقابت های انتخابی داشتند. در نهایت نیز نتیجه این 
تمرین و ممارست شبانه روزی با حذف آنها از لیست مسافران 
جهانی و جا گرفتن نفرات مورد نظر س��رمربی در ترکیب تیم 
ملی به پایان رسید! البته محمد بنا و همکارانش در کادر فنی 
به هیچ عنوان توجهی به این اعتراضات نکردند. در نهایت، تیم 
ملی با همان ترکیب مورد نظر سرمربی راهی رقابت های جهانی 
2۰۱۹ نورسلطان شد و با ۳ مدال برنز و کسب ۷۵ امتیاز تیمی 
در رده چه��ارم جدول رده بندی رقابت های جهانی قرار گرفت. 
علیرض��ا نجاتی در وزن ۶۰ کیلوگرم، محمدعلی گرایی در ۷۷ 
کیلوگرم و سعید عبدولی در ۸2 کیلوگرم موفق به کسب ۳ مدال 

برنز شدند و میثم دلخانی در ۶۳ کیلوگرم و امیرقاسمی منجزی 
در ۱۳۰ کیلوگرم هم به عنوان پنجم دست یافتند. ضمن اینکه 
هادی ساروی در وزن ۹۷ کیلوگرم و پویا ناصری در ۵۵ کیلوگرم 
به عناوین هفتم و دهم بسنده کردند. حال با توجه به گذشت 
ماه ها از این اتفاقات و همچنین تغییر و تحولات اساسی در بدنه 
فدراسیون، بحث چرخه انتخابی، بارقه امیدی برای جاماندگان از 
تیم ملی به وجود آورده؛ امیدی که شاید این نفرات بتوانند حق 
خود را با حضور در میدان انتخابی به چنگ آورند. این فرنگی کاران 
مغضوب امید دارند اجرای بی چون و چرای چرخه انتخابی که 
زیرنظر متولیان فدراسیون کشتی اعمال خواهد شد، اختیارات 
کادر فنی برای »انتصاب به جای انتخاب« را کاهش خواهد داد 
و در نهایت پس از سال ها، رنگ و بوی قانونمندی را در فضای 

تیم ملی به وجود خواهد آورد.

چشم امید »فرنگی کاران مغضوب« به اجرای چرخه  انتخابی تیم های ملی

فرصت دوباره
کشتی

  پس از مثبت اعلام شدن تست کرونای تعدادی از بازیکنان 
لیگ برتری، به نظر شما همچنان باید به فکر برگزاری مسابقات 

لیگ برتر باشیم؟
من موافق برگزاری لیگ نیستم. این احتمال وجود دارد که این 
ویروس از یک بازیکن به تمام بازیکنان تیم سرایت کند. امکانات 
ما مثل آلمان نیست. اگر هدف مسؤولان ما این است که حتما 
لیگ برگزار شود، من یک پیشنهاد دارم. آن هم این است که ۱۶ 
تیم  لیگ برتری را به اردو ببرند تا با هیچ کسی خارج از آن در 
ارتباط نباشند. در اردو تحت نظر پزشکان قرار بگیرند و مسابقات 
را برگزار کنند. در حال حاضر بازیکن سر تمرین می رود، چک و 
تست می شود اما پس از تمرین به خانه می رود و چه کسی خبر 
دارد با دوستان و آشنایانش رفت و آمد می کند یا نه. باید جان 
بازیکنان در اولویت باشد. این جوان ها آینده فوتبال ما هستند. 
لیگ تعطیل شود خیلی بهتر از این است که اتفاق ناگواری برای 

بازیکنان بیفتد. 
  بسیاری از تیم ها برخلاف پرسپولیس مخالف ادامه برگزاری 

لیگ هستند. 
پرسپولیس بهترین زمان را انتخاب کرده، چون ۱۰ امتیاز با 
تیم دوم اختلاف دارد. البته استقلال، تراکتور و سپاهان هم مثل 
این تیم شانس قهرمانی دارند. پرسپولیس را دوست دارم و خیلی 
از قدیمی های این تیم از دوستان من هستند اما وزیر و معاونان 
پرسپولیسی به آنها کمک می کنند. نباید به خاطر پرسپولیس، 
سر دیگر تیم ها را ببرند. باید تمام تیم ها را به یک چشم ببینند. 
  پرسپولیسی ها در مصاحبه های خود بارها گفته اند تیم های 
مخالف، از ترس روبه رو ش�دن و قهرمان نشدن، فرار می کنند. 

نظر شما چیست؟
این صحبت ها تبلیغات خودشان است. همین الان بین 4 تیم 
بالای جدول مسابقه بگذارند، هر تیمی قهرمان شد، جام را به او 
اهدا کنند. استقلال حتی یک بازی کمتر انجام داده و می تواند 
فاصله اش با پرسپولیس را کم کند. فصل گذشته استقلال جزو 
مدعیان بود و اگر مدیران این تیم آن بلا را سر شفر نمی آوردند 
و اخراجش نمی کردند، ش��انس قهرمانی اش کم نبود. الان هم 

نمی توان گفت قهرمانی پرسپولیس مسجل شده است. چنین 
خبرهایی نیس��ت و فوتبال یک بازی غیرقابل پیش بینی  است. 
مگر اس��تقلال گفته که بازی نمی کنیم؟ حالا چند تیم گفتند 
اگر لیگ برگزار شود، انصراف می دهیم. در عین حال، باید ببینیم 
تست کرونای بازیکنان واقعا مثبت بوده یا نه. باید ببینیم ستاد 
مبارزه با کرونا در ورزش نتایج این تست ها را تأیید می کند یا نه. 
  ش�نیده ش�ده در صورت لغو و تعطیلی لیگ، جام را به تیم 
صدرنشین یعنی پرسپولیس اهدا می کنند. به نظر شما تصمیم 

درستی است؟
اصلا تصمیم درستی نیس��ت. اگر این اتفاق بیفتد خیانتی 
است که در حق باقی تیم ها می  کنند. در رأس این هرم هم وزیر 
ورزش و معاونان پرسپولیسی اش قرار دارند. از نظر من قابل قبول 
نیست. اینها نقشه شان همین است که پرسپولیس را هر طور شده 

قهرمان اعلام کنند. 
  بنابراین نظر شما این است که در صورت تعطیلی لیگ، تیمی 

به عنوان قهرمان اعلام نشود؟
بله! نباید قهرمان اعلام کنند. چه اشکالی دارد که لیگ تعطیل 
شود؟ فصل بعد هر تیمی، حتی پرسپولیس قهرمان شد، بیایند 2 

جام به آن تیم اهدا کنند. 
  کمی هم درباره استقلال صحبت کنیم. عملکرد ۲ ماهه آقای 

سعادتمند را در باشگاه چطور ارزیابی می کنید؟
خوشبختانه عملکرد آقای س��عادتمند در این 2 ماه مثبت 
بوده است. او نمره قبولی گرفته اما کار کردن در استقلال سخت 
است. ایشان با علاقه کارش را انجام می دهد. باید از مدیر استقلال 
حمایت کرد. نباید چوب لای چرخ او بگذاریم. باید اجازه دهیم 
کارش را بخوبی انجام دهد. آقای سعادتمند در این مدت سعی 

کرد مشکلات را مرتفع کند. 
بازگرداندن 2 بازیکن خارجی آسان نبود و بر خلاف مدیران 
قبلی که نمی توانس��تند حقوق خارجی ها را پرداخت کنند و 
آنها هم فسخ می کردند و از استقلال می رفتند، او توانست در 
کمترین زمان حضورش این 2 بازیکن را حفظ کند. استقلال 
مش��کلات و حواشی  بس��یار زیادی دارد و باید بگذاریم مدیر 

مس��یرش را که درست هم هس��ت، برود. ان شاءالله ایشان از 
مشاوران خوب در کنار خود استفاده کند تا استقلال روزگارش 

بهتر از اینها شود. 
  پس آقای سعادتمند نسبت به مدیران گذشته در این مدت 

کوتاه توانسته نمره قبولی بگیرد؟
بله! مدیران قبلی تیم را نابود کرده بودند اما ایشان واقعا در 

همین مدت کوتاه عملکرد مثبتی داشته است. 
  در ابتدای صحبت های تان از وزیر ورزش گفتید. پس شما هم 
مثل بسیاری از فوتبالی ها دخالت وزیر در امور باشگاه استقلال 

را لمس کرده اید.
بله! صد در صد ایشان دخالت می کند. تنها این وزیر نه، وزیر 
قبلی هم در امور استقلال دخالت می کرد اما زمان آقای سلطانی فر 

این دخالت ها به اوج خودش رسیده است. 
قبلا هم گفته بودم که وزیر، پسر او و معاونانش نظر خاصی 
روی تیم پرسپولیس دارند. افرادی را به عنوان مدیر برای باشگاه 

استقلال انتخاب کردند که تیم را نابود کردند. 

  با این اوصاف، آینده استقلال را چطور می بینید؟
اگر بگذارند استقلال کارش را راحت انجام دهد، چوب لای 
چرخش نگذارند، دخالت های بیجا نکنند، از آقای س��عادتمند 
حمایت و به او کمک هم کنند، من قول می دهم استقلال روز به 

روز شرایطش بهتر شود. 
  این روزها بحث خصوصی سازی ۲ تیم استقلال و پرسپولیس 
هم مطرح شده که می گویند به طور قطعی تا شهریورماه انجام 

می شود. به نظر شما این اتفاق امکان پذیر است؟
من قبلا هم گفته بودم که چنین اتفاقی امکان پذیر نیست. این 2 
تیم تحت هیچ شرایطی خصوصی نمی شوند. مطمئن باشید باز هم 
یک ایرادی به نحوه خصوصی سازی آنها می گیرند و پروژه می خوابد. 
باشگاه برای اینکه خصوصی شود باید درآمد داشته باشد، این 2 
تیم که زیان ده هستند، پس چطور کسی قبول می کند سهام شان 
را بخ��رد؟ باید ابتدا بدهی ها پرداخت ش��ود و پس از آن به فکر 
خصوصی کردن این 2 باشگاه بود. هم استقلال و هم پرسپولیس 
بدهی انباشته بسیاری دارند و بعید است تا شهریور پرداخت شود. 

علی جباری در گفت وگو با »وطن امروز« درباره ادامه برگزاری لیگ برتر:

نباید به  خاطر یک تیم سر بقیه تیم ها بریده شود

سه شنبه 13 خرداد 1399
وطن امروز     شماره ۲941

]  مارکا   [

لحظه حقیقت رسید
]   اسپورت  [

]  موندودپورتیوو   [سمدو 4۰ میلیون یورو

لائوتاروی طلایی
]  گاتزتا  [

بازار آتزوری
]  آ.اس  [

گل علیه نژادپرستی

زهره فلاح زاده: تیم های استقلال و فولاد خوزستان پس از 3 ماه تعطیلی لیگ به دلیل شیوع کرونا، ۲9 خرداد ماه در یک بازی معوقه 
به مصاف هم می روند. این مسابقه به میزبانی تیم خوزستانی برگزار می شود؛ خوزستانی که به علت شیوع بالای ویروس کرونا در 
وضعیت قرمز و پرخطر قرار دارد و باید دید سازمان لیگ چه شهری را برای این دیدار انتخاب می کند. البته با مثبت اعلام شدن تست 
کرونای بعضی از بازیکنان لیگ برتری همچنان کسی نمی داند به طور قطعی مسابقات برگزار می شود یا نه. از طرفی سازمان لیگ و 
فدراسیون فوتبال اصرار بر برگزاری لیگ دارند و به هیچ وجه نمی خواهند تاریخ تعیین شده برای شروع مسابقات را تغییر دهند. 
بسیاری از تیم ها همچنان مخالف برگزاری بازی ها هستند اما بعید است صدای اعتراض شان به جایی برسد. از طرفی شنیده شده اگر 

لیگ تعطیل شود، تیم صدرنشین به عنوان قهرمان معرفی خواهد شد. 
»وطن امروز« در این باره با علی جباری، پیشکسوت خوشنام باشگاه استقلال گفت وگو کرده است. 


